
Zápis ze schůze výboru SVJ Tererova
dne 12.6.2023
Přítomni za výbor: Lenka Cenková, Kateřina Sentenská, Aneta Biskupová, Marek Volf-online
Přítomni za KK: Jaroslav Kyselý

1. Údržbář - po zkušební době, která dopadla velmi dobře, bude smlouva prodloužena
do konce roku, paušál navýšen nebude, bude fakturovat podle odpracovaných hodin,
protože se potřebný počet v jednotlivých měsících může významně lišit.

2. Proběhla oprava klik na zadních dveřích v domech 4 a 4a. Jak dlouho to vydrží
záleží jak se k tomu budou obyvatelé domu chovat.

3. Havarijní stav schodnic ve vchodě 1356/6, jde o 2 ramena vnitřních schodů, lišta
se trhá

○ Údržbář zjistí stav a navrhne řešení a cenu

4. Patní vodoměry
○ Na požadavek PVK měla proběhnout výměna 2 vodoměrů, na místě PVK

chtěly vyměnit dokonce 3 vodoměry. Technik JMM neinformoval nájemce MČ
- vodoměry tak nebyly zpřístupněny. Byl vyměněn pouze 1 vodoměr (v
prostoru SVJ).

○ Technik JMM pan Hančl nechal vyměnit ultrazvukový vodoměr za obyčejný.
Ultrazvukový měl životnost 16 let ale byl vyměněn už po 6-ti letech. Výbor
nebyl o takovéto výměně technikem informován, až po 2 týdnech na přímý
dotaz. Technik neposkytl uspokojivé vysvětlení. Věc je nyní v řešení s PVK.

5. Vyúčtování vody
○ nesrovnalosti ve vyúčtování vody výbor reklamoval u JMM s žádostí aby byla

věc konzultována s odborníky z Profithermu, pan Hančl věc neřešil,
○ věc začala řešit Lenka Cenková, s Profithermem byl domluven postup, kdy

budou postupně vylučovány možné důvody
○ při kontrole stavu patních vodoměrů byl zjištěn nižší náměr než je uveden v

lednové faktuře PVK - toto bylo okamžitě reklamováno u PVK a nyní čekáme
na vyjádření - mají na to 30 dní

6. Vyúčtování nákladů na úklid
JMM ve vyúčtování služeb chybně rozpočítala náklady, oprava bude řešena spolu s
rozúčtováním vody - až bude dořešeno s PVK

7. Stížnost na práci JMM - viz předchozí body a další skutečnosti v posledních
měsících spolupráce: p. Hančl, pí. Hančlová a další pracovníci.

8. Popelnice



○ jedna ordinace požádala o umístění své popelnice do naší kóje, dle P11 na to
mají nájemci právo. S ordinací bude uzavřena Smlouva a aplikuje se i pro
kadeřnictví.
Návrh p Kyselý: 600 Kč na rok, plus uhrazení klíče. Od 1.7. Výbor souhlasí.

○ Pozn: výbor ověřil, že pekaři mají vlastní popelnice umístěné v provozovně.

9. Popelnice II
○ sousední domy požádali Magistrát Hl.m.Prahy o prodej nebo svěření

pozemku pod našimi kontejnery,
○ P11 požádala výbor o stanovisko v této věci. Výbor to nepodpořil.

10. Pro info: ve vchodě 4a se opravovala stoupačka topení, pan Bečka při tom vytopil
místnost SVJ a příslušný byt. Věc bude řešena z pojistky pana Bečky.

11. Opravy výtahů (havarijní stav)
Z periodické odborné kontroly vzešla potřeba oprav, termín je do září, bez jejich
provedení budou muset být výtahy odstaveny. Výbor diskutoval cenové nabídky a po
zvážení situace budou potřebné opravy objednány. Jiný dodavatel než Schindler
není možný bez změny servisní společnosti.

○ Celková cena je spočítána na 364 tis Kč.

12. Termínovaný vklad
V květnu nám skončila úložka peněz ve výši 3 mil. Kč na termínovaném vkladu u
banky Moneta a peníze nám byly převedeny zpět. Výbor odhlasoval přesun těchto
prostředků na spořící účet SVJ, který má aktuálně dokonce lepší zhodnocení, než
termínovaný vklad. Tyto prostředky jsou tedy i nadále úročené, přesto dostupné.

Termín další schůze nebyl zatím stanoven.


